
Zápis č. 8/8/2013 z riadneho rokovania Rady Rozhlasu a tel evízie Slovenska 
1. augusta 2013 so za čiatkom o 10,00 h. 

 
Prítomní členovia Rady RTVS:  Igor Gallo, Dóra Hushegyiová, Jozef Chudík, Michal 
Jesenko, Martin Kákoš, Peter Kubica, Ildikó Nagy, Vladimír Slovák 
Ospravedlnený: Martin Kabát 
Hostia:  
Ing. Václav Mika – generálny riaditeľ RTVS 
PhDr. Daniela Migrová – riaditeľka Sekcie GR RTVS 
Radka Doehring – riaditeľka Sekcie ekonomiky RTVS 
Mgr. Tibor Búza – riaditeľ Sekcie programu RTVS 
Ľuboš Machaj – riaditeľ Sekcie programu SRo 
Miesto konania:  Bratislava, Mýtna 1, zasadačka GR RTVS na 6. posch. 
 
1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokov ania 
Rokovanie zvolal, otvoril a viedol predseda Rady RTVS I. Gallo. Na začiatku rokovania 
privítal všetkých prítomných. Skonštatoval, že je prítomných 8 členov  Rady RTVS a rada je 
schopná uznášať sa.  
 
M. Kákoš navrhol vypustiť z návrhu programu bod č. 7, ktorý bol presunutý z mája, keďže 
v auguste už dostane rada komplexnejší materiál o plnení programového konceptu za I. 
polrok 2013. 
Členovia Rady RTVS vyslovili všeobecný súhlas s týmto návrhom. 
I. Gallo dal hlasovať o návrhu programu: 
Uznesenie č. 81/2013: 
Rada RTVS schvaľuje program rokovania v navrhnutom znení:  

1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania.  
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období. 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
4. Rámcová správa o činnosti RTVS, o. i.:  

a) informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby 
RTVS; 

b) informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS (spravodajca M. 
Jesenko);  

c) informácia o verejných obstarávaniach (spravodajca P. Kubica); 
d) informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 

písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS (spravodajca P. Kubica);  
e) informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období 

(čl. 7 ods. 2 Štatútu Rady RTVS) (spravodajca M. Kabát); 
f) rôzne. 

5. Správa o činnosti Rady RTVS za I. polrok 2013 (spravodajca I. Gallo) 
6. Správa o činnosti RTVS za I. polrok 2013 (spravodajcovia J. Chudík a I. Nagy) 
7. Vyhodnotenie vysielania RTVS v súvislosti s 1150-tym výročím príchodu sv. Cyrila 

a Metoda na naše územie (spravodajcovia D. Hushegyiová a V. Slovák ) 
8. Sťažnosti a podnety 
9. Rôzne 

 
Za: 8 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kákoš, P. Kubica,  

I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
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2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v  predchádzajúcom období 
I. Gallo skonštatoval, že uznesenia z ostatného rokovania nemajú charakter plnenia 
a nevyhodnocujú sa.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 82/2013: 
Rada RTVS berie na vedomie správu o kontrole uznesení z predchádzajúceho obdobia. 
Uznesenie Vyhodnotenie Poznámka 

47./2011 
Úloha trvá, vyhodnotí sa 
priebežne 

Diskusia o regionálnych štúdiách 

84./2011 Plní sa priebežne. Predkladanie zmlúv nad 100 000 7 dní vopred. 

33./2013 
Plní sa priebežne. Štvrťročné predkladanie správy o aktuálnom stave 

výberu úhrad za služby verejnosti poskytované 
RTVS 

53./2013 
Úloha trvá. predloženie strednodobého plánu obnovy majetku 

RTVS. T: do 31.10.2013. 
70. Nevyhodnocuje sa.  
71. Nevyhodnocuje sa.  
72. Nevyhodnocuje sa.  
73. Nevyhodnocuje sa.  
74. Nevyhodnocuje sa.  
75. Nevyhodnocuje sa.  
76. Nevyhodnocuje sa.  
77. Nevyhodnocuje sa.  
78. Nevyhodnocuje sa.  
79. Nevyhodnocuje sa.  
80. Nevyhodnocuje sa.  

 
Za: 8 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kákoš, P. Kubica,  

I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
I. Gallo skonštatoval, že ani on, ani GR RTVS nemajú žiadne operatívne informácie, 
s ktorými by oboznámili členov Rady RTVS. Predpokladá, že niektoré aktuálne témy sa 
prerokujú v rámci ďalších prerokovávaných bodov. 
 
4. Rámcová správa o činnosti RTVS 
a. informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plne nia programovej služby RTVS 
V. Mika skonštatoval, že dochádza k plneniu programovej služby RTVS v zmysle zákona. 
T. Búza za televízne programové služby informoval, že najzásadnejšou témou vo vysielaní 
bolo 1150-te výročie príchodu Cyrila a Metoda na naše územie, zároveň sa prešlo aj na letnú 
vysielaciu štruktúru. Je snaha stabilizovať vysielaciu štruktúru, aby divácke návyky ostali. 
J. Chudík sa spýtal, či sa romantika presúva na iný priestor, keďže aj tá má svojich divákov. 
T. Búza uviedol, že romantické filmy pôjdu v sobotu po „Pošte pre teba“. 
Ľ. Machaj za rozhlasové programové služby rovnako označil 1150-te výročie príchodu Cyrila 
a Metoda na naše územie za najvýznamnejšiu programovú zložku. Informoval o vysielaní 
v rámci festivalu Pohoda. 
I. Gallo uviedol, že pokiaľ SRo má takúto participáciu na nejakom festivale, tak by bolo 
dobré, ak by rada dostala nejaký materiál, ktorom by boli nejaké čísla a súvislosti. 
Ľ. Machaj uviedol, že plánuje pripraviť takúto informáciu na septembrové rokovanie. 
J. Chudík uviedol, že bol na Detvianskych slávnostiach, a informoval o probléme, že technici 
z rozhlasu v snahe čo najkvalitnejšie zaznamenať zvuk rozmiestnia veľa mikrofónov, čím sa 
to stáva skoro nesnímateľné pre televízne kamery. Upozorňuje na to, aby sa našli 
prostriedky na lepšie technické zabezpečenie, aby si technici takto nezavadzali.  
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R. Doehring uviedla, že k 30.6. sa plnia všetky záväzné ukazovatele rozpočtu a nebola 
prekročená pomerná časť bežných výdavkov a ani kapitálových výdavkov. Bežné výdavky sú 
plnené na 42%. Pri príjmoch sa podarilo pri výbere koncesií dosiahnuť plnenie na viac ako 
50%, ale očakáva, že v II. polroku plán splnený nebude. Súvisí to aj s vracaním poplatkov 
v zmysle novej legislatívy. 
M. Kákoš sa spýtal, či sa dá očakávať, že na konci roka bude vyrovnaný alebo mierne 
prebytkový rozpočet. 
R. Doehring uviedla, že jediná pasca je v príjmovej časti v súvislosti s koncesiami a vo 
výdavkovej časti by malo byť všetko v rámci predpokladov. 
I. Nagy sa spýtala, ako sa dá šetriť na výdavkoch, či sa dá ešte niekde odkrojiť. 
V. Mika uviedol, že je to vždy na úkor niečoho. Pripomenul, že pri 1. zmene rozpočtu sa 
znížili kapitálové výdavky a posunuli sa do prevádzky tým, že sa podarili lacnejšie obstarať 
niektoré investície. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 83/2013: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia 
programovej služby RTVS. 
 
Za: 8 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kákoš, P. Kubica,  

I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
b. informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku R TVS  
V. Mika odprezentoval predložený návrh na prenájom.  
M. Jesenko, ako spravodajca k tomuto bodu sa spýtal, kvôli čomu je prvý rok stanovené 
vyššie nájomné ako na ostatné roky. Ďalej uviedol, že mu pripadá, ako by išlo o doplnenie 
nejakej inej zmluvy. Požiadal o vysvetlenie súvislostí. 
A. Doležal odpovedal, že v tejto zmluve sa rieši aj to, že počas doby nájmu poskytnú RTVS 
zľavu na poskytovanie jednej služby v rámci inej zmluvy. Počas prvého roka je cena vyššia 
preto, lebo je tam započítaná investícia do stavby samotnej paraboly. 
I. Gallo sa spýtal, čo sa plánuje s penziónom Pod pyramídou, ktorý je momentálne prázdny. 
R. Doehring uviedla, že z tohto prenájmu neustále vznikali pohľadávky a žiaden 
z prevádzkovateľov penziónu nebol schopný to uživiť. Padlo teda rozhodnutie, že penzión 
bude slúžiť ako ubytovňa pre RTVS. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 84/2013: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. m) zákona č. 532/2010 o RTVS v nadväznosti na § 12 
ods. 2 a § 13 ods. 1 písm. c) zákona č. 176/2004 o nakladaní s majetkom verejnoprávnych 
inštitúcií, schvaľuje návrh na prenájom nehnuteľného majetku: 
RTVS, organizačná zložka Slovenská televízia 
Nájomca: Towercom, a. s., Cesta na Kamzík 14, 831 01 Bratislava 
Predmet nájmu: Časť pozemku RTVS v Mlynskej doline o výmere 64 m2 na parcele č. 

2915/1 a priestor v technologickom kontajneri na umiestenie technologických 
a UPS rackov  

Účel užívania predmetu nájmu: osadenie satelitnej parabolickej antény 
Pôvodná doba nájmu - 
Navrhovaná doba nájmu  od 20.9.2013 do 19.9.2018 
Pôvodná cena nájmu                          - 

Navrhovaná cena nájmu 8 549,90 eur bez DPH za prvý rok a 3 600 eur bez 
DPH/ročne za ďalšie roky 

Pôvodná cena nájmu za m2                         - 
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Navrhovaná cena nájmu za m2 133,59 eur bez DPH za prvý rok a 56,25,eur bez 
DPH/ročne za ďalšie roky 

Pôvodná cena služieb - 
Navrhovaná cena služieb Meračom 
Pôvodná cena inventáru - 
Navrhovaná cena inventáru - 
Pôvodná výpovedná lehota - 
Nová výpovedná lehota 6-mesačná 
Inflačné zohľadnenie Áno 
 
Za: 8 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kákoš, P. Kubica,  

I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
c. informácia o verejných obstarávaniach 
P. Kubica, ako spravodajca k tomuto bodu uviedol, že materiál je v štandardnej forme a sú 
v ňom uvedené nové vyhlásené verejné obstarávania. Spýtal sa, prečo je pri rekonštrukcii 
zdravotného strediska uvedená iná suma ako bola predtým.  
V. Mika odprezentoval predložený materiál.  
D. Migrová uviedla, že uvedená suma je maximálna možná v rámci verejného obstarávania, 
ale reálna suma bude skôr na úrovni ako bolo uvedené minule. 
A. Doležal doplnil podrobnosti k jednotlivým verejným obstarávaniam. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 85/2013: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o verejných obstarávaniach za predchádzajúce 
obdobie. 
 
Za: 8 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kákoš, P. Kubica,  

I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
d. informácia o zámere vstúpi ť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 písm.  h) 
zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS 
P. Kubica, ako spravodajca k tomuto bodu uviedol, že nemá k predloženému materiálu 
pripomienky. 
V. Mika odprezentoval predložené informácie. Uviedol konkrétnejšie informácie 
o pripravovanom projekte Pravdivé príbehy a ostatných zámeroch. 
M. Kákoš sa spýtal, či je to financované z tohtoročnej zmluvy so štátom. 
T. Búza odpovedal, že je to financované z tohtoročnej zmluvy a zmluva je uzatvorená tak, že 
ak nebude mať tento projekt požadovanú mediálnu výkonnosť, tak sa nebude pokračovať 
v spolupráci. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 86/2013: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o zámere vstúpiť do zmluvného 
záväzku v zmysle § 15 ods. 3 písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS. 
 
Za: 8 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kákoš, P. Kubica,  
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I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
e. informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období ( čl. 7 
ods. 2 Štatútu Rady RTVS)   
V. Mika odprezentoval predložený materiál. 
I. Nagy sa spýtala na zmluvu s advokátskou kanceláriou. 
V. Mika priblížil, že je to rovnaká kancelária, ktorá zastupovala RTVS v spore s Omegou 
a teraz sa jej služby využijú pri žalobe od p. Harabína. 
M. Jesenko sa spýtal na zmluvu na upratovacie práce. 
R. Doehring vysvetlila, že cena za meter štvorcový je rovnaká, iba sa zmenil rozsah, nakoľko 
sa neupratuje stravovacie zariadenie a pridalo sa nové poschodie v budove. 
M. Jesenko ďalej požiadal o vysvetlenie zmluvy na dodávku softvéru.  
A. Doležal vysvetlil, že ide o dokúpenie 400 licencií, nakoľko bol RTVS upozornený na 
nelegálnosť niektorých licencií.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 87/2013: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o zmluvách nad 10 000 € uzavretých 
od predchádzajúceho zasadnutia rady. 
 
Za: 8 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kákoš, P. Kubica,  

I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
f. rôzne 
I. Gallo informoval, že v utorok bol doručený materiál Zmena programovej štruktúry Rádia 
Patria. Skonštatoval, že nebola dodržaná dvojdňová lehota a v zmysle rokovacieho poriadku 
je potrebné odhlasovať prípadné prerokovanie predloženého materiálu. 
Členovia Rady RTVS hlasovaním odsúhlasili prerokovanie tohto materiálu. 
Ľ. Machaj uviedol, že ide o zmenu programovej štruktúry, ktorá súvisí s modernizovaním 
prúdového vysielania cez víkend. Je to podľa neho logické pokračovanie toho, čo sa roky na 
Patrii realizuje. 
A. Lovász, riaditeľ Centra národnostných služieb uviedol, že táto zmena sa robí aj preto, lebo 
legislatívne zmeny pri daňových a odvodových zákonoch zapríčinili, že niektorí externí 
spolupracovníci už nie sú ochotní za pôvodné ceny spolupracovať a ak áno, tak sa výrazne 
znížila kvalita. Je snaha osloviť mladého poslucháča, ktorému sa doteraz neponúkalo nič. 
Prúdové vysielanie budú zabezpečovať interní zamestnanci. Uviedol, že sa samozrejme 
vyrobia všetky programy, ktoré idú cez zmluvu so štátom, ostatné témy sa spracujú inak ako 
bolo plánované.  
I. Nagy sa spýtala, či sa už v budúcnosti nebude zužovať finančný priestor, pretože ani sila 
tých ľudí nie je nekonečná a honoráre budú potrebné aj v budúcnosti. 
I. Gallo doplnil otázku I. Nagy a spýtal sa, či tento nechcený fenomén, ktorý odzrkadľuje 
ekonomickú situáciu, nemôže hroziť aj na iných programových službách SRo. 
V. Mika odpovedal, že programové úlohy sú posledné v rade, kde sa škrtá a šetrí. Uviedol, 
že ak aj nastane v súvislosti s výberom koncesií ten najhorší scenár, tak by sa to nemalo 
dotknúť programu na rok 2013.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 88/2013: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o zmene programovej štruktúry Rádia Patria. 
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Za: 7 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, P. Kubica, I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / M. Jesenko, M. Kabát / 
 
5.   Správa o činnosti Rady RTVS za I. polrok 2013 
I. Gallo uviedol, že materiál bol predložený v zmysle uznesenia VKM č. 69 z 11.3.2013. 
Správa je vypracovaná štandardným spôsobom a informuje o najdôležitejších témach. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 89/2013: 
Rada RTVS prerokovala Správu o činnosti Rady RTVS za I. polrok 2013 a ukladá 
predsedovi Rady RTVS predložiť ju Výboru NR SR pre kultúru a médiá. 
T: 15. 8. 2013 
Z: predseda Rady RTVS 
 
Za: 7 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, P. Kubica, I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / M. Jesenko, M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
6. Správa o činnosti RTVS za I. polrok 2013 
I. Gallo uviedol, že tento materiál je rovnako predložený v zmysle uznesenia VKM. Dal 
priestor na odprezentovanie predloženého materiálu. Informoval, že súčasťou tejto správy je 
aj Správa o plnení záväzných ukazovateľov rozpočtu za II. štvrťrok 2013, ktorá má priamu 
väzbu na schvaľovanie odmeny GR RTVS. 
I. Nagy, ako spravodajkyňa predloženého materiálu za rozhlasovú časť detailne zhrnula 
obsah predloženého materiálu. 
J. Chudík, ako spravodajca k televíznej časti uviedol, že pozitívne hodnotí aj konštatovanie 
možných rezerv a priestorov na rozvoj. Prínosom pre neho bolo aj to, že sa objavila 
kategória hodnotenia programov pre deti a mládež a náboženských programov. 
M. Jesenko, ako predseda DK Rady RTVS, uviedol, že materiál je úplný a poskytuje všetky 
potrebné informácie na posúdenie hospodárenia RTVS za I. polrok 2013. Dosiahnutý 
ekonomický výsledok považuje za pozitívny. Skonštatoval, že za I. polrok 2013 boli dodržané 
všetky záväzné ukazovatele a nič nebráni Rade RTVS rozhodovať o prípadnej odmene pre 
GR RTVS. 
V. Mika odprezentoval predloženú správu. Za pozitívne považuje, že sa podarilo stabilizovať 
sledovanosť oboch programových služieb STV a Jednotka dokonca medziročne stúpla. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 90/2013: 
Rada RTVS prerokovala Správu o činnosti RTVS za I. polrok 2013, vrátane informácie o 
plnení záväzných ukazovateľov rozpočtu za 1. polrok 2013 a ukladá predsedovi Rady RTVS, 
aby ju predložil Výboru NR SR pre kultúru a médiá. 
T: 15. 8. 2013  
Z: predseda Rady RTVS 
 
Za: 8 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kákoš, P. Kubica,  

I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
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I. Gallo uviedol, že uznesením č. 22/2012 Rada RTVS určila, že vždy po prerokovaní správy 
o hospodárení a plnení záväzných ukazovateľov sa bude rokovať aj o odmene GR RTVS za 
príslušný štvrťrok. Nevidí dôvod, aby GR RTVS nedostal odmenu v plnej výške. 
Členovia Rady RTVS vyslovili všeobecný súhlas s týmto názorom. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 91/2013: 
Rada v zmysle § 8 ods. 1 písm. c) a podľa § 16 ods. 7 zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS a čl. 
3 ods. 4 Štatútu Rady RTVS priznáva GR RTVS odmenu za 2. štvrťrok 2013 vo výške 100 % 
mzdy vyplatenej za toto obdobie. 
 
Za: 8 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kákoš, P. Kubica,  

I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
I. Gallo vyhlásil do 13,00 h. obedňajšiu prestávku. 
 
7. Vyhodnotenie vysielania RTVS v súvislosti s 1150-ty m výro čím príchodu Cyrila 

a Metoda na naše územie  
D. Hushegyiová, ako spravodajkyňa k tomuto bodu uviedla, že pomer vysielania k tomuto 
sviatku bol prijateľný. Skonštatovala, že 4 dielny cyklus „Cyril a Metod – apoštoli Slovanov“ 
našiel svojich divákov a mal vynikajúcu sledovanosť. Spýtala sa, či sa nepripravuje aj 
repríza.  
V. Slovák rovnako pozitívne hodnotí spomenutý cyklus. Ocenil tri alternatívy bohoslužieb 
vo sviatočný deň. Považuje to za odvážny, ale dobrý krok. Poznamenal, že na Rádiu_FM sa 
nevysielalo nič v súvislosti s týmto sviatkom a práve tu bola možno výzva ukázať, ako 
o takýchto veciach hovoriť nekonvenčne a moderne.  
V. Mika skonštatoval, že už je funkčný kalendár výročí a aj jeho naplnenie.  
Ľ. Machaj uviedol, že Rádio_FM sa venovalo tejto téme v rámci prúdového vysielania, akurát 
nevyrábali špeciálne relácie.  
T. Búza odpovedal D. Hushegyiovej, že s reprízou sa ráta, ale nie už na jeseň, ale v takom 
období, aby vyvrcholením reprízy tohto seriálu bola premiéra filmu, ktorý sa spolu s tým 
vyrábal. 
J. Chudík uviedol, že v rozhlase v reklame na tento seriál odznelo, že ho pripravili 
„československí“ tvorcovia. Namietal, že sú buď slovenskí alebo českí tvorcovia. 
M. Kákoš sa spýtal, či sa vysielanie tohto seriálu nedalo zosúladiť s ČT, ktorá to vysielala 
o týždeň skôr. Zamyslel sa, či to neznížilo sledovanosť. 
T. Búza vysvetlil, že nie vždy sa to dá zosúladiť. Nemyslí si, že to znížilo sledovanosť, 
pretože to išlo na ČT2.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 92/2013: 
Rada RTVS berie na vedomie Vyhodnotenie vysielania RTVS v súvislosti s 1150-tym 
výročím príchodu sv. Cyrila a Metoda na naše územie. 
 
Za: 8 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kákoš, P. Kubica,  

I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
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8. Sťažnosti a podnety 
I. Gallo informoval, že členovia rady majú k dispozícii všetku korešpondenciu a ku takmer 
všetkým podnetom je priložené aj stanovisko RTVS. Podrobne prešiel všetku došlú 
korešpondenciu a informoval o spôsobe jej vybavenia. Informoval, že prišla pozvánka na 
rokovanie VKM na 27.8. Požiadal M. Jesenka, aby ho na tomto rokovaní zastúpil, pretože 
bude v tom čase na dlhodobo plánovanej dovolenke.  
V. Mika informoval, že v rámci cyklu Colnica/Celnice jedna česká hudobná skupina s veľmi 
vulgárnym názvom zaspievala českú verziu slovenskej hymny v inom hudobnom spracovaní. 
Vyvolalo to búrlivú diskusiu časti spoločnosti. Zdôraznil, že to bol dokument, ktorý nevyrábala 
a nefinancovala RTVS a ani nebol financovaný zo zmluvy so štátom. Faktom podľa neho je 
to, že jediným iritujúcim prvkom na tom všetkom je iba vulgárny názov kapely, pretože 
slovenská hymna nebola nijakým spôsobom dehonestovaná. Skonštatoval, že neexistoval 
žiadny právny argument na to, aby sa zasiahlo do autorského diela.  
I. Gallo súhlasí s tým, čo povedal GR RTVS, na druhej strane má pocit, že by sa malo 
uvažovať aj o estetických súvislostiach a možno sa to dalo neodvysielať. Rovnako ho najviac 
vyrušoval názov kapely a je pre neho otázka, či má takáto skupina dostať k dispozícii 
verejnoprávny priestor.  
M. Kákoš zdôraznil, že účelom dokumentu je mapovať skutočný stav vecí bez nejakých 
neprimeraných cenzúrnych zásahov. Myslí si, že ak takáto kapela odráža istú realitu, tak 
nevidí problém, aby bola v dokumente zmapovaná. 
J. Chudík si myslí, že v tomto prípade mala relácia schvaľovaciu projekciu, pretože nešla 
naživo a dalo sa to vydiskutovať s ľuďmi z ČT a upraviť to, prípadne skomentovať. Je toho 
názoru, že zlyhala aj moderátorka, ktorá to mohla urobiť.  
V. Mika vyvrátil niektoré názory, ktoré odzneli na verejnosti, že to bol výborný marketingový 
ťah. Upozornil, že v žiadnom prípade to marketingový ťah nebol. 
I. Gallo zhrnul, že na jednej strane absolútne rešpektujeme slobodu prejavu a umeleckú 
tvorivosť a pri iných témach sa hovorí o tom, v čom má byť výnimočný verejnoprávny 
vysielateľ, pretože nechce skĺznuť ku programom, ktoré by možno priniesli zvýšenú 
sledovanosť, a prenecháva ich licencovaným vysielateľom. V takomto prípade potom 
nemôžeme byť alibisti a argumentovať slobodou prejavu.  
 
9. Rôzne 
I. Gallo informoval, že prišla ponuka na účasť v komisii na verejné obstarávanie na 5. a 9.8. 
Členovia Rady RTVS sa dohodli, že sa zúčastní I. Gallo a pravdepodobne M. Kabát.  
R. Doehring informovala, že RTVS má nájomcov – Asociácia organizácií zdravotne ťažko 
postihnutých občanov SR, ktorí majú problémy s platením za priestory. Skonštatovala, že dlh 
je 4000 € a nie je si istá, či dokážu tento dlh splatiť. Informovala o tom, že sa budú hľadať 
zákonné možnosti ako nájsť východisko, keďže je to organizácia takého charakteru akého je. 
I. Gallo uviedol, že návrh termínu na najbližšie rokovanie je 19.9. Poďakoval prítomným za 
účasť a ukončil rokovanie Rady RTVS. 
 
V Bratislave 8.8.2013. 
 
Zapísal: Adam Mozolák     
tajomník Rady RTVS 

 
 
Mgr. Igor Gallo 

       predseda Rady  
Rozhlasu a televízie Slovenska 

 
 
 
Kompletný zvukový záznam z rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska prehľadne usporiadaný 
podľa prerokovávaných bodov je možné si vypočuť na www.rtvs.sk. 
 


